
Enorme belangstelling voor rondleiding  
Antwerps stadhuis 
N-VA-gemeenteraadslid Erik Philibert organiseerde op 24 april een rondleiding in het  
Antwerpse stadhuis, dat dit jaar 450 jaar bestaat. Het stadhuis staat op de UNESCO-wereld-
erfgoedlijst en is het enige raadhuis in Europa dat nooit een andere functie heeft gehad.  
Al 450 jaar heeft de burgemeester er zijn bureel. 

Meer dan 85 leden en sympathisanten van N-VA Boechout-
Vremde tekenden present op de rondleiding. Antwerps burge-
meester Bart De Wever en OCMW-voorzitter Fons Duchateau 
verwelkomden de delegatie met een glaasje bubbels. Na de 
rondleiding met deskundige toelichting door onze gids Denise, 
werd de avond in schoonheid afgesloten met een lekker etentje 
in ’t Fondueke. Een dikke merci aan iedereen die deze avond 
mee tot een gezellige en geslaagde avond heeft gemaakt!

Wie er niet bij kon zijn, kan altijd nog de virtuele rondleiding 
van het stadhuis volgen op:  
https://www.antwerpen.be/nl/kanalen/450-jaar-stadhuis/virtuele-rondleiding
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www.n-va.be/boechout

Beste Boechoutenaren en Vremdenaren,

De lente is in het land en we kijken allemaal reikhalzend uit naar de zomer. Die heeft steevast veel 
plezier in petto. Zo zijn er de verschillende festivals, waaronder eentje in onze eigen achtertuin, de 
vakantie, terrasjes, barbecues en zoveel meer. Wij wensen u natuurlijk een topzomer toe.

Deze zomer rijdt de Ronde van Frankrijk door onze gemeente. De ‘vliegende start’ wordt zelfs in 
Boechout gegeven. Leuk voor alle sportliefhebbers.

Uiteraard ligt het leven niet stil omdat het weer mooier wordt. Zoals u kan lezen in dit num-
mer zijn er vele dossiers die ons bezig houden. Van sommige liggen we zelfs wakker. Denk ik 
concreet maar aan Bulka en de gigantische kostprijs ervan, de mobiliteit in onze twee dorpskernen, de noodzaak aan een 
nieuwe kleuterschool - de N-VA-fractie bracht dit al in november 2013 - en natuurlijk de gemeentelijke financiën, iets wat 
ons zeer na aan het hart ligt. Wij geloven in een ander beleid dan wat het huidig bestuur aanreikt. Wij geloven in vooruit-
gang, ook voor Boechout en Vremde. We blijven dan ook oplossingen voorstellen. 

Heb je interesse in ons project, aarzel niet om ons te contacteren: boechout@n-va.be

Onze volgende jaarlijkse barbecue plannen we op zondag 7 juni, vanaf 15 uur. 
Inschrijven kan u via boechout@n-va.be of op 03 455 26 11.

Sven Snyders: afdelingsvoorzitter, gemeenteraadslid, fractieleider
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Kruispunt N10 en Borsbeeksesteenweg 
ingewikkeld en onoverzichtelijk
“Het kruispunt van de Borsbeeksesteenweg met de N10 is na de heraanleg een ingewikkeld en onoverzichtelijk 
kruispunt geworden met een overdaad aan verkeersborden en -lichten. De inrichting en signalisatie van dit 
kruispunt leiden tot verwarring en onveilige situaties”, stelt gemeenteraadslid Erik Philibert. De N-VA vroeg 
naar een mogelijke oplossing of overleg met de bevoegde instanties. Het gemeentebestuur reageert eerder 
sceptisch: het terug afstellen van de verkeerslichten  zou opnieuw leiden tot langere files. Men heeft alvast een 
advies gevraagd van de verkeerscel van de Minos politiezone. Wordt opgevolgd.

Kruispunt Frans Segerstraat - Heuvelstraat
In een interpellatie tijdens de gemeenteraad van maart vroeg de N-VA naar de vernieuwde situatie op het kruispunt 
Frans Segerstraat-Heuvelstraat. De bus van De Lijn moet niet meer links af wanneer komende vanuit het centrum, 
het gemeentebestuur heeft een aantal bijkomende witte lijnen ingetekend en de signalisatie werd aangepast. 

Onze N-VA-fractie twijfelt of deze wijzigingen bijdragen tot een verbeterde situatie. Een telling op een drukke 
ochtendspits leerde ons dat er maar liefst 24 overtredingen konden worden vastgesteld op één uur tijd. 

Voor de N-VA dringen zich drie opties op: bijkomende maatregelen (bijvoorbeeld duidelijke afbakening), de  
situatie herbekijken of meer controles. Die laatste zijn volgens het gemeentebestuur niet zo overtuigend: men 
stelde slechts 30 bekeuringen op tussen januari en maart. Hoe kan het dan dat de N-VA er 24 op één uur tijd telt?

Luchthaven Antwerpen: geen uitbreiding
Enkele weken geleden organiseerde het bestuur, op vraag van een gemeenteraadslid van Groen, een 
hoorzitting met de directeur van de luchthaven van Deurne. Men wou van hem meer weten te weten 
komen over de geplande uitbreiding van de luchthaven. 

Er is echter helemaal geen uitbreiding van de luchthaven gepland. Laat dat alvast duidelijk zijn. De 
plannen die op dit moment voorliggen, zijn geen uitbreiding, hoogstens een verhoging van efficiëntie.

De beslissing van de Vlaamse Regering is concreet. Er komt geen verlenging van de start- of landings-
baan. De N-VA is blij met deze beslissing en juicht de plannen die de exploitant met de luchthaven 
heeft toe. Er zullen meer vluchten per week zijn, maar nog altijd minder dan in 2009. Het doel op 
lange termijn is meer passagiers te vervoeren maar wel in grotere, en  vooral in nieuwere en geluidsarmere 
toestellen, waardoor de rentabiliteit van de luchthaven vergroot en er tot 3 000 bijkomende jobs kunnen 
worden gecreëerd. En dit allemaal binnen de huidige milieuvergunning:  geen nachtvluchten, geen zware 
vrachtvliegtuigen, geen toename van geluidsoverlast. 

N-VA Boechout-Vremde is dan ook blij met de ingeslagen weg.

Heraanleg dorpskern Vremde eindelijk van start? 
Mei 2015, bijna één jaar na de start van de voorbereidende werken door de nutsvoorzie-
ningsmaatschappijen, zou de aannemer dan toch met de eigenlijke heraanleg van de 
dorpskern van Vremde beginnen.  We hopen allen op een spoedig verloop zonder al te 
veel vertragingen. 

Putten in bermen doelbewust niet herstellen om verkeer  
af te remmen? Ongezien en ongehoord!
Na verschillende interpellaties door N-VA-raadslid Erik Philibert maakt het gemeentebestuur eindelijk werk 
van de herstelling van de bermen in de Spokenhofstraat. Daarin waren diepe putten (tot wel 30 centimeter !) 
ontstaan, wat leidde tot levensgevaarlijke verkeerssituaties voor auto’s en fietsers. Zeker als men bedenkt dat 
daar bij sneeuw of ijzel niet gestrooid wordt. 

De N-VA is het volkomen oneens met de uitspraak van het huidige gemeentebestuur dat het niet langer 
opvullen van putten in de bermen een goede maatregel is om automobilisten trager te doen rijden. Om auto’s 
trager te doen rijden, bestaan er veel betere - en vooral veiligere - maatregelen. Zo kan men bijvoorbeeld een 
maximumsnelheid invoeren en/of technische aanpassingen aan de weg doen waardoor de snelheid automa-
tisch beperkt wordt. 

N-VA Boechout-Vremde hoopt dat het niet bij de Spokenhofstraat blijft, maar dat ook snel werk wordt ge-
maakt van andere bermen die zich in erbarmelijke staat bevinden, zoals die van de Mussenhoevelaan of de 
Smeendijk. We hopen dat de herstelling daarvan op een even grondige manier zal gebeuren met betondals 
en dus niet door oplapwerk. 

Hilde Belles 
Bestuurslid

Christel Naenen  
Gemeenteraadslid

Wie is wie? 
 Mijn favoriet plaatsje in Boechout is: De dreef achter de Bunderkens. 
 Waar hou je het meest van in Boechout: De vele restaurantjes op wandelafstand.  
 Waar hou je het minst van in Boechout: De toegenomen drukte. 
  Ik word gelukkig van: bij goed weer in mijn tuin zitten met een goed boek.  

In het weekend vind je mij: als taxichauffeur voor mijn kinderen. 
 Favoriet Boek: Millenium trilogie.  Schrijver: Ian Mc Ewan.  
 Tv-programma: Nieuws en actualiteit. 
  Wat doe ik binnen N-VA Boechout: secretaris, gemeenteraadslid. 
  Ik zit bij de N-VA omdat: deze partij het dichtst aanleunt bij mijn ideeën  

en die elke inwoner van ons dorp, gemeente en land wil overtuigen dat  
beste manier om welvaart te creëren het merkproduct Vlaanderen is… 

 Mijn e-mailadres: annelies.veron@n-va.be

Snelheidsremmende  
maatregelen in de Boshoek
Om de snelheidsduivels in de Boshoek een halt toe te roepen, nam het gemeentebestuur maatregelen om de 
snelheid af te remmen. Men plaatste wegverhogingen op vijf verschillende locaties. Na lang wachten - door het 
slechte weer - zijn de werken achter de rug en  is de Boshoek terug geopend. De nu voorziene verhoogde inrich-
tingen hebben echter een te lage hellingsgraad om snelheidsremmend en doeltreffend te zijn. Echte snelheids-
duivels laten zich door deze ‘molshopen’ niet afschrikken. Voor een prijskaartje van meer dan 93 000 euro mag 
u toch iets meer (veiligheid) verwachten?

Ik ben: Annelies Veron
Ik woon: in de Alexander Franckstraat in Boechout
Leeftijd: 45. 
Sterrebeeld: Ram
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Terugsturen naar: N-VA, Koningstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

Kracht van verandering. 
Motor van vooruitgang.
Als gemeenschapspartij wil de N-VA na decennia van 
stilstand het land terug in beweging krijgen. We moeten 
moeilijke, maar noodzakelijke keuzes maken om als 
gemeenschap weer vooruit te gaan. En dat heeft resultaat! 

Stilletjes aan zien we dat de motor terug aanslaat. We gaan 
vooruit en we laten niemand in de steek. Dat is de Kracht 
van Verandering. En vooral: de Motor van Vooruitgang.

#Helfie  
worden?
Geef de Kracht van Verandering, Motor van Vooruitgang 
een duwtje in de rug! Ook jij kan een #Helfie zijn door zelf 
initiatief te nemen of je steentje bij te dragen waar je kan. 
Vooruitgang zit namelijk in ons allemaal, in de grote en de 
kleine dingen.

Op www.n-va.be/vooruitgang ontdek je hoe ook jij kan 
bijdragen aan de Vooruitgang. 

Ontdek onze  
#Helfies
Vooruitgang gaat over #Helfies, niet over selfies. Om vooruit 
te komen moeten we allemaal ons steentje bijdragen. Net 
zoals Lucas, Mauro, Ella, Dirk en alle anderen die de Motor 
van Vooruitgang mee in gang duwen.  

Benieuwd hoe Lucas de handen uit de mouwen steekt? 
Bekijk zijn verhaal op www.n-va.be/vooruitgang en kom het 
meteen te weten. 

Kracht van Verandering,  
Motor van Vooruitgang
Duw mee op n-va.be/vooruitgang

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De wet van 8 december 
1992 in verband met de bescherming van de 
persoonlijke levensfeer ten opzichte van de 
gegevensverwerking voorziet toegansgrecht tot de 
gegevens, het verbeteren of verwijderen ervan.

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /
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